
Den 21. december 2020 

Referent: 

Tina Lykke Hansen 

 

 

 

Dialogmøde mandag den 16. november 2020 mellem 
Egedal Boligselskab v/KAB og Egedal Kommune – 

Mødet blev holdt online 
 

Deltagere: Fra Egedal Boligselskab: 

Bestyrelsesformand Per Husted Sørensen 

Kundechef Lisa Fomsgaard Nielsen, KAB 

 

Fra Egedal Kommune: 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

 

Kommunens rådgiver 

SPJ Rådgivning v/Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken  

Egedal Boligselskab har en fornuftig placering, med hensyn til kategorierne for 

effektivisering, med 5 afdelinger i grøn og 1 i gul kategori. Det betyder, at der 

er 2 afdelinger der er rykket fra gul til grøn i forhold til sidste år. 

 

Administrationsbidraget ligger fortsat meget fint i forhold til benchmark. 

Henlæggelserne er gode og giver ikke anledning til kommentarer. 

Dispositionsfonden ligger også stadig på et godt niveau. 

Der arbejdes stadig med renovering af Irishaven afd. 2. Renoveringen 

forventes påbegyndt i 2021, hvis skema B godkendes. 

 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Året har være plaget af Corona. 

Sam lægningen til Seniorbofællesskabet Dyvelåsen er gået rigtig godt. 

Der vil blive sat tempo på renoveringen af Smørum gårdhuse. 

Der er sket indflytning i Amalieparken.  

 

3. Indkomne spørgsmål 

Der er ingen indkomne spørgsmål. 

 

4. Evt. 

Der er intet til eventuelt. 


